


مقدمة تعبير عن شي مفضل لدي بالانجليزي
يتم سرد فقرة المقدّمة التمهيديّة التي تحمل الشّكل العام، والفكرة الأساسيّة في سياق الموضوع، وفي بداية الحديث، وعن ذلك نطرح المقدّمة الآتية:
Welcome to all of you, the heart rests in many details that may differ between one person and another, because God Almighty created man on the difference, and made the difference a way to get to know others, and built societies on bonds and common denominators, which they share and tend to each other, and therefore I was more like My father very much, I loved the old Arabic coffee, and excelled in tasting it, and searching for the best varieties, so coffee was and still is my friend, and accompanied me in all my trips and places of work, so how grateful I am to myself, my family and those I love.
تعبير عن شي مفضل لدي بالانجليزي
يتم تناول فقرات الموضوع في مؤسسات التّعليم على اختلاف المراحل، لما تشمله من قُدرة على التعبير عن المساحات المفضلّة التي قد تختلف بين شخص وآخر، وعن ذلك نستمع للآتي:
Dear listeners, each one of us is distinguished from the other by many characteristics, including positive and negative ones, because man is a free and independent creature in his whims and decisions, and some may prefer things that they see as a source of happiness, while others see them as marginal or ordinary events, and based on This I am talking about for myself in one of the hobbies. Reading and reading has been my father’s hobby since he was a child, and he inherited that hobby to me. How grateful I am to my father first, and to my books second.
الترجمة: أعزّائي المُستمعين، يتميّز كل شخص منّا عن الآخر بكثير من الخصائص، منها الإيجابيّة والسّلبيّة، لأنّ الإنسان مخلوق حُر ومُستقل في أهواءه وقراراته، وقد يفضّل البعض أشياء يرون فيها مصدرًا من مصادر السّعادة، في حين يراها البعض الآخر، أحداثًا هامشيّة أو عادية، وانطلاقًا عن ذلك أتحدّث عن نفسي في واحدة من الهوايات، فقد كانت المُطالعة، والقراءة هواية أبي منذ كان طفلًا، وقد أورثني تلك الهواية، فرأيت فيها متعتي وسعادتي، فسافرت مع الكُتب إلى الأماكن التي لنم أستطيع السّفر إليها، وأبحرت في البحار والمُحيطات، وطرت في الفضاء، فكم أنا ممنون لأبي أولًا، ولكتبي ثانيًا.
تعبير عن المكان المفضل بالانجليزي للأطفال 
وهي إحدى نوافذ التّعبير التي يتم طرحها للأطفال من المراحل العُمريّة الابتدائيّة وما قبل ذلك، ونستمع في ذلك للنص الآتي:
My favorite place is the garden of our house, that beautiful place where I feel safe and happy, and I listen to the voices of my father and mother, and I see the beautiful trees that my father planted, and my mother built and arranged, and I aspire that you will visit me one day there, so we can enjoy the most beautiful and enjoyable times.
الترجمة: إنّ مكاني المفضّل هي حديقة منزلنا، ذلك المكان الجميل الذي أشعر به بالأمان والسّعادة، وأنا أستمع إلى أصوات أبي وأمّي، وأرى الأشجار الجميلة التي قام أبي على زراعتها، وقامت أمّي على هندستها وترتيبها، وأنا أطمح لأن تزوروني يومًا هناك، فنستمتع بأجمل وأمتع الأوقات.
تعبير عن My favorite thing بالانجليزي
وهي إحدى مسارات التّعليم التي تحمل معها الكثير من المعلومات في صياغة الجميلة، واختيار المُناسب عنها، في الآتي:
Hello everyone, there are many beautiful things that give us joy and happiness, and increase our turnout and activity again, and I found myself in the company of birds, I feel that pleasure, and I see renewed amazement in them, as they play in the garden, with kindness and happiness, and they dance and sing as if they are giving us lessons about hope. How grateful I am to my father for buying me that beautiful bird.
ترجمة تعبير عن My favorite thing بالانجليزي
 مرحبًا بكم جميعًا، تتعدّد الأشياء الجميلة التي تبعث على الفرحة والسّعادة، وتزيدنا إقبالًا ونشاطًا من جديد، وقد وجدت نفسي في رفقة الطّيور، أشعر تلك المُتعة، وأرى فيهم الدهشة المُتجدّدة، وهم يلعبون في الحديقة، بلطف وسعادة، ويرقصون ويغنّون كأنّهم يعطوننا دروسًا عن الأمل، فكم أنا ممنون لأبي على شراءه لي ذلك العصفور الجميل.



